
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-11-20, § 16 

 

 Tid Tisdagen den 20 november 2012 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 27 november 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Billy Östh (M) 

Peter Jönsson (M) 

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Mikael Eskman (M) för Anna Cederschiöld (M)  

Martin Engman (S) för Bengt Sandberg (S) 

 

 Ersättare: 

Sten-Åke Larsson (M) §§ 7-25 

Petter Krönmark (M) §§ 9-25 

Johan Möller (M) 

Tom Hedrup (M) §§ 9-25 

Karin Falk (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) 

 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Stefan Båmstedt, Åse Geschwind, Gunnar 

Kempe, Jenny Rydåker och Pontus Werlinder. Biträdande borgarrådssekreteraren 

David Lindberg. Personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza Etemad. 

 

 

 



  

 
 § 16 

Underhållsbehov av stadens idrottsanläggningar under kommande 
tioårsperiod. Utredningsrapport  
Dnr 4.2.1-400/2012  
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner denna av fastighetskontoret och idrottsförvalt-

 ningen gemensamt framtagna rapport om underhållsbehovet av stadens idrotts-

 anläggningar, för beaktande i arbetet med kommande års verksamhetsplaner och 

 flerårsprogram. 

  

2 Fastighetsnämnden lägger rapporten till grund för ett uppdrag till 

 fastighetskontoret att tillsammans med idrottsförvaltningen upprätta en femårig 

 underhållsplan för stadens idrottsanläggningar. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 10 oktober 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Billy Östh m.fl. (M), Elisabeth 

 Svensson (C), Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Sonja Pagrotsky m.fl. (S) föreslår 

 (se beslutet). 

 

2) Sebastian Wiklund (V) föreslår att fastighetsnämnden beslutar enligt 

 följande: 

 

 Att i huvudsak bifalla kontorets förslag till beslut samt att därutöver anföra; 

 

 Vi känner en viss oro för att de planerade upprustningarna av sim- och 

 idrottshallarna i Åkeshov, Västertorp och Vällingby får mindre resurser till 

 ”sina” renoveringar på grund av att kostnaderna skenat iväg för renoveringen av 

 Farsta sim- och idrottshall. 

 

 I fastighetsnämndens tjänsteutlåtande skriver man bland annat att resterande 270 

 mnkr inom ramen för de totala 500 mnkr som anslagits i tidigare 

 inriktningsbeslut för renovering av övriga simhallar inte räcker till motsvarande 

 upprustning som till den som skett i Farsta sim- och idrottshall. Man skriver 

 även att detta påverkar behovet av underhållsåtgärder och underhåll de 

 kommande åren. Detta är alarmerande. Vi har i vår investeringsbudget anslagit 

 30 miljoner utöver borgarnas budget vilket nu visar sig vara i underkant. 

  

 Det råder redan nu brist på tider i stadens simhallar. Vi har bland annat avsatt 

 pengar till en simhall i Skarpnäck i vår budget. För att möta den ökade 

 efterfrågan borde man snarast sätta igång bygget av denna. En överdäckning av 

 Nälsta friluftsbad skulle också bidra till att öka kapaciteten. 

 

 

 



  

Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. 

(FP), Billy Östh m.fl. (M), Elisabeth Svensson (C), Jakop Dalunde m.fl. (MP) och 

Sonja Pagrotsky m.fl. (S).  

 
Reservation 

Sebastian Wiklund (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


